

家訊 – May 5, 2024

歡迎

歡迎來到教會的每一位; 願這主愛的大家庭, 也成您屬靈的家。

家訊

- 「馬禮遜教士入華宣教二百年」歷史圖片展: 第四周 (5/5-5/11) – 殉道逼迫, 血跡斑斑 (Picture 62-78 大堂後廳 Overflow room)。第四周的問題 (及 QR code), 及有獎問答細則可在會堂外的桌子上領取或在教會網站上。
- 從5月開始, 我們將只透過 youtube 進行主日聚會的直播 (不再有 zoom), 您可以從教會網站訪問 (我們將停止在微信上發布 youtube 連結)。如果您有任何疑問, 請與執委會聯絡。
- 2024 紐約上州華人教會國殤日退修會: (5/25-27) 中文主題: 以福音為中心的使命型教會, 柏有成博士。同時也有青少年的聚會 (Dr. Daniel Ferritto II)。報名事宜請聯絡莊峻弟兄。
<https://sites.google.com/view/upstateretreat>

本周聚会时间

- 5/8: 周三祷告聚会 7:30PM
5/10: 中國的基督徒 7:30PM (中/英)
5/12: 母亲节主日 9:30AM (中/英)
母亲节午餐 11:00AM

感恩与代祷

- 李牧師: 已於4/23出發到東南亞宣教及休假探親, 將於5月底回來。請代禱一路有神保守與使用, 在培訓, 講道, 輔導, 探訪, 交流等, 榮耀主名。
- 劉廣儀弟兄4/29右眼做白內障手術, 5/8将进行左眼手術, 請為手術順利, 迅速恢復代禱!
- 請一起為我們尋求主對 2024 年 12 月可能的短期宣教旅行的旨意禱告。
- 其他: 肢體中還在找工作的, 身體需康復的, 海外探親的, 求主預備與看顧。

五月禱告指南: 突破-神的話語

第一周 (5/1-5/7): 攻破堅固的營壘

我們爭戰的兵器本不是屬血氣的, 乃是在神面前有能力, 可以攻破堅固的營壘。

-- 哥林多後書10:4

下周主日 (5/12/2024)

讲员: Linda Gamlen
翻译: 朱倚欣
主席: 劉廣儀
招待: 周彦君, 聂宁岚, Ben Ip, Catrina Ting

BCCC Family News - May 5, 2024

Weekly Meetings

Wed 5/8 - Prayer Meeting 7:30PM
Fri 5/10 - Christian in China (combined) 7:30PM
Sat 5/11 - Family Fellowship 5:30PM
Sun 5/12 - Combined Service 9:30AM
Mother's Day Luncheon 11AM

Weekly Announcements

- Join us for special missionary presentation on Friday and then our supported missionary Linda Gamlen will be sharing during Sunday combined service.
- Family Fellowship on Saturday 5/11 will be a pot-luck at church at 5:30PM as we conclude our marriage series.
- Morrison in China, A Picture Exhibition: 200 Years of Protestant Evangelism: Join us as we walk through this exhibit together. For the fourth week 5/5-5/11 we will look at poster # 62-78 ("Persecution and the blood of the martyrs").
- Livestream link is available only on church website
- 2024 New York Upstate Church Memorial weekend retreat: 5/25-27. Youth Retreat: The Ancient Faith in the Modern Day by Dr. Daniel Ferritto II. Registration has started. You can register with brother Jun Zhuang.
<https://sites.google.com/view/upstateretreat>

Mail Offerings to:
PO Box 1003 Williamsville, NY 14231
Give Online: @Tithe.ly

Weekly Offering Update

Gen. Offering (4/22-4/28): \$4,291
YTD Actual Offering: \$104,332
YTD Budgeted Expenditure: \$102,548
YTD Designated Offering: \$9,934

Welcome

We are so glad you are here to worship with us today at BCCC! May all of you and your family be blessed as we worship, grow and serve the Lord together in this church. Stay connected to BCCC through our mobile app www.bccc.churchtrac.com



Thanksgiving & Prayers

- Pastor Sunny short term mission trip to South East Asia 4/23 until the end of May. Please pray that God will protect and use him along the way. In training, preaching, counseling, visits, exchanges, etc., that we will glorify the name of the Lord.
- Brother Herbert Lau will have eye surgery on 4/29 and 5/8. Please pray for uncomplicated procedures and speedy recovery.
- Please pray together as we seek the Lord's guidance on a possible short-term mission trip in December 2024.
- Pray for brothers and sisters who are job searching, physical illness and recovery, visiting relatives overseas.

May Prayer Guide: Breakthrough - God's Word

Week 5/1-5/7: Smashes Stronghold

For the weapons of our warfare are not of the flesh but have divine power to destroy strongholds.

- 2 Corinthians 10:4

Next Sunday 5/12

(Combine Service @ 9:30AM)

Speaker: Linda Gamlen
Translator: Vivian Wu
Chairperson: Herbert Lau
Ushers: Ben Ip, Catrina Ting, Yanjun Zhou, Ninie Nie

